



## Straightening kit, 15 tons

This straightening kit is eminently well suited for applications demanding safety combined with high capacity, and is provided with both long and short extensions. The kit is widely used in applications such as the welding engineering industry, heavy plate work, and for aligning frame structures.

- Fast and easy fitting.
- Press power of 15 tons available in any position.
- The kit offers exceptional working safety.
- Consists of extension tubes 70 mm, 140 mm and 280 mm, two 560 mm extension tubes and one fast extension which is steplessly adjustable between 96 mm and 167 mm, as well as a Simson 1575B jack (75 mm stroke, extended bottom thread M56x3 including cover). The maximum length of the straightening kit is 1985 mm.
- Weight with box 39 kg.

## Richtsatz, 15 t

Der Richtsatz besteht aus einem Simson Heber und verschiedenen Verlängerungen, die zusammen mit dem Heber verschraubt werden können. Unser Richtsatz wird häufig im Schiffs- und Behälterbau eingesetzt, um Bleche und Rahmenkonstruktionen beim Schweißen auszurichten.

- Schnelle und sichere Montage.
- Presskraft von 15 t die in jeder Lage verfügbar ist.
- Höchste Arbeitssicherheit.
- Besteht aus Verlängerungsstücken 70 mm, 140 mm und 280 mm, zwei Verlängerungsstücken 560 mm und einem stufenlosen Schnellverlängerungsstück, 96–167 mm, und einem Simson Heber 1575B (75 mm Hub, verlängerter Boden mit Außengewinde M56x3 und Verschlussdeckel). Die maximale Länge für den Richtsatz beträgt 1985 mm.
- Gewicht mit Koffer 39 kg.

## Riktsats, 15 ton

Riktsatsen lämpar sig ypperligt när man eftersträvar hög säkerhet i kombination med stor kapacitet och behov av att använda såväl långa som korta förlängningar. Riktsatsen används flitigt inom bl a svetsmekanisk industri, vid grovplåtsarbeten och vid riktning av ramkonstruktioner.

- Snabb och enkel montering.
- Presskraft på 15 ton som kan användas i alla lägen.
- Utomordentlig säkerhet.
- Består av förlängningsrör 70 mm, 140 mm och 280 mm, 2 st förlängningsrör 560 mm och en steglös snabbförlängare från 96 mm till 167 mm samt Simson domkraft 1575B (med 75 mm slaglängd, förlängd gängad botten M56x3 inkl lock). Maximal längd för riktsatsen är 1985 mm.
- Vikt med låda 39 kg.